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Op 6 maart 2024 hebben de fracties van Groen Links, D66, ChristenUnie en Partij voor de Dieren 
schriftelijke vragen gesteld over het onderwerp: Gezondheid verbeteren. Onderstaand de 
beantwoording van de vragen. 
 

1.  Deelt het college onze mening dat het beschermen van de gezondheid van de inwoners 
tegen de zeer schadelijke gevolgen van houtrook erg belangrijk is?  
In het licht van de aangetoonde schadelijkheid van houtrook op de gezondheid en het feit dat er 
vaak geen keuze is welke lucht je inademend deelt het college de mening dat het beschermen van 

inwoners tegen de schadelijke gevolgen van houtrook belangrijk is. Dat het college dit belangrijk 

vindt blijkt ook uit de zin die in het bestuursakkoord is opgenomen: “We zetten in op nog schonere 
lucht, onder andere door het terugdringen van de overlast door houtstook.” 
 

2.  Is het college het met ons eens dat we onze inwoners meer moeten informeren over de 
kwaliteit van de lucht die ze inademen? Zo ja, welke mogelijkheden ziet het college 

hiertoe? Zo nee, waarom niet?  
Inwoners kunnen via de Atlas van de leefomgeving inzicht krijgen in de gemiddelde luchtkwaliteit en 
deze voldoet voor Gouda aan de daarvoor geldende normen.  

https://www.atlasleefomgeving.nl/kaarten 
 
De gezondheidseffecten van houtstook hangen veelal samen met een tijdelijke en plaatselijke 
verslechtering van de luchtkwaliteit. Informatievoorziening kan niet op een dergelijk detailniveau 

worden verzorgd.  
 

3.  Zijn er klachten van inwoners over houtstook en luchtkwaliteit? Zo ja, hoeveel? 
Ja, deze worden geregistreerd en afgehandeld door de Omgevingsdienst Midden Holland. 
2021: 12 
2022: 14 
2023: 8 

2024: 3 (t/m 25 maart 2024) 
 

4.  Heeft het college specifiek beleid voor houtrook?  
Ja, het beleid bestaat uit 3 pijlers. 

1) informeren stokers over goed stookgedrag door ze te wijzen op de stookwijzer en het stookalert 
en goede stooktechniek (droog hout en zgn. zwitserse methode) via website van de gemeente en 

van de ODMH en via advertenties. Bij een stookalert vanuit het RIVM wordt dit actief doorgegeven 
via de website. 

https://www.atlasleefomgeving.nl/kaarten
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https://maakgoudaduurzaam.nl/items/wist-je-dat-het-stoken-van-hout-zorgt-voor-5-keer-meer-fijn-
stof-dan-autoverkeer 
https://www.gouda.nl/direct-regelen/leven-en-wonen/afval/advies-hout-stoken/ 
https://www.rivm.nl/houtrook/stookalert 
 

 
2) informeren hoe te handelen bij ervaren overlast en waar klachten kunnen worden ingediend via 
website van de gemeente en van de ODMH en via advertenties. 
https://www.gouda.nl/direct-regelen/leven-en-wonen/veiligheid/melding-rookoverlast/   
 
3) actief opvolgen van klachten door veroorzakers (indien bekend) te bezoeken en geven van 
voorlichting over hoe rookoverlast te voorkomen. Dit wordt uitgevoerd door de ODMH. 

 

5.  Is het college op de hoogte dat onder de Omgevingswet het vergunningsplichtig maken en 
eventueel verbieden van het plaatsen van nieuwe houtkachels tot de bevoegdheden van 

de gemeente behoort? 
Ja, aangezien dit een thema is dat ook bij de ons omringende gemeenten speelt is de ODMH 
gevraagd om te komen met een voorstel over hoe gebruik te maken van deze nieuwe bevoegdheid. 

Dit wordt gedaan in afstemming met de Werkgroep Houtstook; een onderdeel van het netwerk van 
het Schone Lucht Akkoord. 
 

6.  Wetende dat houtrook erg schadelijk voor de gezondheid is en de bewegingsvrijheid van 
Gouwenaars beperkt, is het college het met de fracties van GroenLinks, Partij voor de 
Dieren, ChristenUnie en D66 eens dat de negatieve effecten teruggedrongen moeten 
worden en welke mogelijkheden ziet het college daarvoor? 

Het college is het eens dat de negatieve effecten van houtrook op de gezondheid teruggedrongen 
moeten worden.  
Het college ziet hiervoor mogelijkheden in het formuleren van beleid en dit in het nog op te stellen 
omgevingsplan te implementeren. Het is juridisch alleen mogelijk om via het Omgevingsplan eisen te 

stellen aan houtstook. ‘Het college werkt samen met gemeenten in de regio aan een voorstel hiervoor 
(zie ook antwoord vraag 5).  

Wij vertrouwen erop u met deze antwoorden voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Burgemeester en wethouders van Gouda, 
de secretaris,  de burgemeester, 

drs. R.C. Bakker mr. drs. P. Verhoeve 
 
Geschatte ambtelijke capaciteit:  6 uur. 
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